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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.09.2011 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul DR ĂGOESCU MIHAI TUDOR care a 

fost ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
152/2011 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Drăgoescu Mihai Tudor:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 20 consilieri. Lipseşte domnul consilier: GoghiŃă Daniel Gheorghe. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi ai S.C. SALUB S.A. Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 31.08.2011 şi 07.09.2011.” 

 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
31.08.2011 şi 07.09.2011. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din data de 31.08.2011 şi 07.09.2011, 
care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere”(Dan Nicolae 

Robert). 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi nu se modifică, este cea pe care o aveŃi în dosare.” 

Se supune la vot ordinea de zi care se adoptă cu unanimitate de voturi. 
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Dl. Drăgoescu Mihai Tudor:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 

La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind ajustarea preŃurilor şi tarifelor practicate de 
S.C. Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de 
salubrizare.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”(Aldea Ana Maria). 
Hotărârea nr.171/2011 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”(Aldea Ana 

Maria). 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni.                                                                                   

                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -   d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.172/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri 
pentru imobilele situate în municipiul Hunedoara, str. Batiz, nr.4A şi str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, 
ap.25.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-  aviz nefavorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice -  aviz nefavorabil. 

 
                    În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Aş avea două întrebări. Una, dacă dl. Medrea, reprezentantul acestei asociaŃii  îşi are 

domiciliul în apartamentul de pe strada Avram Iancu, dacă da, dacă acolo locuieşte nu cred că este 
normal să fie scutit de plata impozitului. Al doilea este un punct de vedere, nu ştiu dacă pentru toate 
asociaŃiile care fac acŃiuni umanitare ar fi normal să le scădem impozitul. Vreau să ştiu dacă mai 
sunt şi alte ONG-uri care beneficiază de aceleaşi facilităŃii, sau asociaŃii, ce sunt ele.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. Medrea nu locuieşte pe strada Avram Iancu, locuieşte pe strada Popa Şapcă, 

apartamentul este folosit ca o magazie pentru bunuri care se folosesc în ajutorarea persoanelor cu 
dizabilităŃi. ONG-urile care cer….” 

 
Dl. Balo şin Nciolae:  
„Există în situaŃia asta şi alte ONG-uri care sunt scutite de plata impozitului? Care 

desfăşoară acŃiuni umanitare sau caritabile?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci, dacă cer, dl. consilier….” 
 
Dl. Balo şin Nciolae:  
„..a cerut cineva? Mai există?...” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu ştiu să fi cerut…prevederile codului fiscal permit o astfel de scutire. În prealabil 

există o cercetare de către colegii de la impozite şi taxe care constată dacă în acele imobile se 
desfăşoară activităŃi conform cu obiectul statutului, ONG-ului respectiv.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin Nicolae)  
Art.1-2 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” ( Baloşin Nicolae)  
Hotărârea nr.173/2011 se aprob ă în unanimitate  
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcŃiilor 
publice pentru autorităŃile si instituŃiile publice din cadrul administraŃiei publice locale a municipiului 
Hunedoara pentru anul 2012. 

                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.174/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz nefavorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz nefavorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz nefavorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz nefavorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz nefavorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.175/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.176/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune  asupra terenurilor  în cotă parte indiviză, proprietate privată a municipiului Hunedoara, 
situate în Aleea Florilor nr.8 , înscrise în CF Hunedoara nr. 61063, provenită din conversia de pe 
hârtie a CF nr.816N, nr.cad.961, către actualii proprietari ai apartamentelor nr.6 şi nr.7  din imobilul  
construit de SC METALCOS SRL Hunedoara pe teren concesionat.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
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Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.177/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a terenului în suprafaŃă de 52897,0 mp, înregistrat în CF 
Hunedoara nr.63967, nr.cadastral 63967, necesar promovării investiŃiei „Reabilitarea depozitului 
neconform Hunedoara”, din proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului 
Hunedoara. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.178/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică  a  
unor terenuri  situate în Aleea Florilor nr.8 din municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea unor terenuri situate în Aleea Florilor nr. 8 
din municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara,       
      - teren în suprafaŃă de 15,32 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr.8, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961 , aferent apartamentului nr.8; 
      - teren în suprafaŃă de 15,32 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr.8, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.2;  
       - teren în suprafaŃă de 16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr.8, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.3, a constatat 
următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
- Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
-  Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 
pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
 

       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate 

                    Hotărârea nr.179/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a  unor 
terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara.   
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz nefavorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Propun un amendament. Este a doua, sau a treia oară când intră pe ordinea de zi 

acest proiect, terenul să-l vindem de la 15,24 euro/mp să-l ridicăm la 40 euro/mp, la art.2.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. Gyorfi Jeno care se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara: 
           a) - teren în suprafaŃă de 415,0 mp situat în str. Eroilor nr.2 bis, înregistrat  în CF Hunedoara 
nr. 61537 nr. CF vechi 4982, nr. top. vechi 2133/3/2/1/1, nr. cad.61537; 

b) - teren în suprafaŃă de 22,0 mp situat în str. Eroilor nr.2 bis, înregistrat  în CF Hunedoara 
nr. 62477, nr. cad. 62477, a constatat următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
- Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
-  Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 
pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
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       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anisoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor 
menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice.- membru 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.180/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului anual de achiziŃii 
publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.181/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico – economici pentru “Servicii de e-administraŃie în sprijinul cetăŃenilor şi mediului 
de afaceri” în vederea realizării şi depunerii  proiectului “Servicii de e-administraŃie în sprijinul 
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cetăŃenilor şi mediului de afaceri” în cadrul Programului  OperaŃional Sectorial „Creşterea 
CompetitivităŃii Economice” 2007-2013, precum şi a cheltuielilor legate de proiect. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest proiect a fost depus în 2010 a fost pe lista de rezervă din cauza insuficienŃei 

fondurilor, s-au reevaluat proiectele şi va fi aprobat. De aceea este nevoie de modificarea TVA-ului.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  

„Aş vrea să ştiu dacă pentru investiŃia pe care o facem, primăria dispune de fondurile 
necesare sau dacă urmează a fi făcut un credit? Asta ca întrebare. Am văzut în nota de 
fundamentare că sunt prevăzute echipamente de tip second hand. Aş vrea să ştiu ce sunt aceste 
echipamente…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în nota de fundamentare?...” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  

„… da la cheltuieli neeligibile erau trecute echipamente second hand…în raport sau în 
nota de fundamentare…” 

 
Dna Călina Silvia:  
„…deci este vorba de cheltuielile neeligibile, da? Ce există la noi în primărie, ce avem 

acum…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest proiect …noi am cerut schimbarea tuturor monitoarelor computerelor din 

instituŃie. Pentru a putea fi eligibili ni s-a cerut reducerea numărului la 50 din 150, ca să putem face 
toate acestea, foarte probabil că vom folosi şi computerele care sunt existente…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

„,,,înŃeleg că nu va fi o achiziŃie de echipamente second hand, ci se va participa cu 
cele ale primăriei ca să…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…contribuŃia noastră va fi cu echipamentul existent, infrastructura, cablurile şi tot vor 

fi schimbate dar nu toate computerele. Se vor achiziŃiona servere noi, nu toŃi colegii noştri o să aibă 
computer propriu zis, doar monitor…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

„… vroiam să ştiu dacă vor fi achiziŃionate echipamente second hand, dacă nu…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…de obicei nu…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„..la prima întrebare aştept răspuns…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…..colegul meu dl. Bîndea vă va răspunde.” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„Avem partea de cofinanŃare din bugetul propriu, pentru derularea proiectului.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„În nota de fundamentare este specificat că se solicită întreaga sumă, şi…” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„Solicităm, dar partea neeligibilă se suportă din bugetul propriu.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Deci nu se va face un credit pentru…” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„..pentru acesta, nu.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În eventualitatea în care nu am avea banii, dvs. aŃi fi împotriva solicitării…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„A fost o întrebare, am vrut să ştiu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles. Aş fi vrut să ştiu dacă eraŃi împotrivă, în eventualitatea în care…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Ştiu că urmează pe ordinea de zi un alt împrumut, şi vroiam să ştiu dacă va fi şi aici 

un împrumut, şi acolo, şi… de aceea am pus întrebarea.” 
 

A părăsit sala dl. Gyorfi Jeno, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 
de 19 în momentul de fa Ńă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.182/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  încheierii între Municipiului 
Hunedoara şi Consiliul JudeŃean Hunedoara  a contractului de administrare a imobilului „Casa de 
Cultură” situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr.8, aflat în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, în vederea executării lucrărilor de reabilitare a acestui imobil. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
A părăsit sala dna. F ărcaş Bianca, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 18 în momentul de fa Ńă. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.183/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în B-dul 
Dacia intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea unui chioşc comercializare îngheŃată. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş avea o propunere, un amendament, am văzut că perioada de închiriere este 

pentru trei ani, având în vedere că discutăm de un chioşc de îngheŃată care pe anul acesta e ok, 
are locul acolo, nu ştim în timp ce se va întâmpla, eu zic să nu riscăm să…de acea propun un 
amendament ca închirierea să se facă pe un an pentru că sunt alte situaŃii în care oamenii au 
construcŃii pe terenurile primăriei şi se fac închirieri pe un an. Aici pentru un chioşc de îngheŃată 
mergem la 3 ani, riscăm, nu cunoaştem dezvoltarea urbanistică de zonă…pe 2 ani, pe 3 ani, propun 
un amendament…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…se cunoaşte dezvoltarea urbanistică în acea zonă, dl. consilier..vreau să vă întreb 

dacă era cum a fost anul trecut, în parc în faŃa clădirii dl. Crişan, dacă eraŃi de acord să fie 3 ani. 
Acolo, am înŃeles că acea societate care azi ne cere închirierea plătea dl. Crişan, deşi dânsul nu 
chiar avea drept de concesionare a terenului…” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu trecea prin consiliu dacă îi plătea lui Crişan…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…tocmai, parcul este domeniu public, dânsul nu are dreptul de subconcesionare…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..cred că mă confundaŃi pe mine cu avocatul dl. Crişan, nu ştiu de ce îmi puneŃi 

întrebări de genul acesta…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..pentru că este colegul dvs. de partid..” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…este colegul dvs. de partid, când are interese…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…şi acum are interese la partidul dvs.?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Probabil că dvs. încercaŃi să divalgaŃi de la tema pe care eu am propus-o, fac un 

amendament pentru un an, dl. primar, cred că nu m-aŃi înŃeles. Dacă trece, trece, dacă nu la 
revedere.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Am şi două întrebări legate de acest punct de pe ordinea de zi, nu am înŃeles de ce 

încercăm să montăm din nou chioşc-uri prin oraş, pe la intersecŃii. Şi a doua problemă, acel chioşc 
există de mai mult timp acolo, în ce condiŃii a fost amplasat, şi cu a cui aprobare? Şi de ce mai este 
nevoia să se aprobe?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru că are contract pe un an, şi…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…şi stă şi pe timp de iarnă, şi e un chioşc de îngheŃată şi e ok.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Corect. Dacă pe perioada de vară li se făcea un contract de 3 luni, dânşii au fost de 

acord pentru că racordarea la energie electrică a acelui chioşc sunt nişte cheltuieli, au dorit să-l 
lase, conştienŃi că pe timp de iarnă nu vând îngheŃată, dar pentru ocuparea domeniului …ca acel 
chioşc să nu fie mutat, la 6 luni să fie mutat de acolo, ar fi fost de acord să plătească închirierea 
celui teren şi pe timp de iarnă conştienŃi că nu-l folosesc. Azi există contract, în eventualitatea în 
care zona urbanistică va fi regândită în acea zonă, există clauză şi putem să anulăm contractul. Vă 
rog să votaŃi pentru amendamentul dl. consilier.” 
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A sosit în sal ă dna. Fărcaş Bianca, şi dl. Gyorfi Jeno, num ărul consilierilor locali 
prezen Ńi la şedin Ńă este de 20 în momentul de fa Ńă. 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Munteanu Gigi. 
Amendamentul nu a fost adoptat, întruneşte 4 voturi „pentru” (Baloşin Nicolae, 

Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel), 2 voturi „împotrivă” (Aldea Ana Maria, Demeter 
Ilie) şi 14 voturi „abŃineri”.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 6 voturi „abŃineri” (Baloşin Nicolae, 
Culcea Tudorel, Vasilescu Tatiana, Gyorfi Jeno, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau). 

Art.1-întruneşte 13 voturi „pentru” şi 7 voturi „abŃineri” Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel, 
Vasilescu Tatiana, Gyorfi Jeno, Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Chiş Şerban Ana Aurelia). 

Având în vedere c ă art.1 nu a întrunit cvorumul legal nu se mai poate  continua 
votarea celorlalte articole şi a hot ărârii. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu 
AsociaŃia culturală „DevART”Deva  în vederea  organizării şi desfăşurării festivalului de muzică clasică 
„MuziCastel”, în Municipiul Hunedoara, în perioada 14-16 octombrie 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş Ladislau). 
Hotărârea nr.184/2011 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş 

Ladislau). 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe convenabile  situate 
în municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„O propunere aş avea la punctul 16 şi la17 ar fi valabilă, apartamentele convenabile 

sau sociale sau care se dau, să fie o interdicŃie pusă să nu poată fi cumpărate timp de 5 ani să 
deŃină calitatea de chiriaş ori de la momentul achiziŃionării lui să nu-l poată vinde timp de 5 ani.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ne permite legea. Există cadru legal, care ne spune parametrii care…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…îl vinde şi face o afacere din asta.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Din punct de vedere al primăriei ar fi bine să se poată vinde, clar. Numai probleme 

creează aceste apartamente…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…ba mai mult, colegii dvs. de la guvernare au hotărât ca noi să le plătim asigurările 

obligatorii la apartamente, fără să fi avut posibilitatea ca noi să cuprindem în bugetul anului acesta 
aceste cheltuieli. ŞtiŃi asta nu?” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Mai mult decât atât, taxele comune, primii restanŃieri sunt chiriaşii primăriei, pe care 

nu ai cadru legal să îl evacuezi, decât dacă are restanŃă la chirie, iar chiria noastră e modică…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
”…15 lei, sau cât era.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…15 lei, se taie apa pe scări întregi, pe blocuri din cauza acestor persoane, pe care 

nu le poŃi evacua…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…sunt convins că sunt multe familii care solicită aceste apartamente. Atunci dacă 

cineva în primeşte ca şi apartament social sau convenabil, că are probleme, să nu facă din asta o 
afacere..” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„La sociale nu le pot vinde…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Iar la cele convenabile e problema lui dacă îl vinde după aceea, nu are decât să stea 

cu familia în drum, pentru că legea spune foarte clar că nu poate decât o singură dată să primească 
o locuinŃă din fondul locativ.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..legea nu ne permite să punem termen, în ce perioadă să…” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„…să nu poată fi vândut o anumită perioadă de timp.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu ne permite legea. Noi facem actul de vânzare, se trece din proprietatea 

municipiului Hunedoara, în proprietate privată. Legea nu ne mai permite să adăugăm ceva la acel 
contract.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„….dacă acum este repartizarea unei locuinŃe, i-o mai dăm în chirie, nu i-o vindem, 

sau o vindem după o anumită perioadă de timp…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„...aveŃi dreptate, dar eu vreau să, pentru că aveŃi dreptul să vizitaŃi unul dintre 

apartamente, să le vedeŃi gradul de deteriorare..nu au apă, curent. Pentru noi ar fi un dezavantaj 
pentru că noi primim foarte puŃini bani şi avem cheltuieli. Avem chiriaşi care în repetate rânduri le 
schimbăm baia, acoperişul, pentru că le vând. Toate cheltuielile le suportăm noi fără să avem vre-
un singur beneficiu. Dacă l-am dat şi…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Păi atunci să fie scoase la vânzare la licitaŃie…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nici asta nu putem să facem, numai la cerere dl. consilier. Pe toate cererile care 

sunt, le-am expus în faŃa dvs.. InstituŃia a fost de acord cu vânzarea lor pentru că sunt un sac fără 
fund, cheltuieli foarte mari fără să avem vre-un beneficiu.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Şi probleme foarte mari. Nu ştiu dacă v-ar conveni să aveŃi chiriaş de la primărie în 

blocul dvs., şi să vă taie apa pentru că el nu a plătit, şi nu ai nici o modalitate de al constrânge să 
plătească. Dvs. dacă sunteŃi proprietar pe apartamentul dvs. şi nu plătiŃi, asociaŃia de proprietari vă 
poate executa silit, inclusiv să vă vândă apartamentul, dar fiind al primăriei nu poate să-l vândă 
apartamentul pentru că nu-i proprietar chiriaşul respectiv. Nu ai nici o modalitate nuci să-l dai afară.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Chiriaşul are datorie la asociaŃie, dar nu este proprietar. AsociaŃia poate să dea în 

judecată chiriaşul pentru recuperarea sumei, fără să aibă posibilitatea să vândă apartamentul, 
pentru că pe apartament suntem noi proprietari, municipiu. El nu are nimic, mobila nu o să i-o 
scoată niciodată la vânzare, că majoritatea nu au nimic, numai saltele.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Singurul lucru, când se fac aceste repartizări, ce ar trebui să ne intereseze este ca 

apartamentul să nu aibă datori la Apa Prod şi aşa mai departe…sau să preia ..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Persoanele care iau aceste spaŃii se obligă, oarecum, să plătească, cel puŃin face un 

angajament.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este ilegal, până la urmă să le pui ceva în spate ce nu le aparŃine, dar sunt probleme 

cu ei…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Numai pe cele solicitate le putem vinde..” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.185/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe de necesitate situată 
în municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.186/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul 
locativ de stat către actualii chiriaşi. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să-i reamintesc dl. consilier că la aceşti chiriaşi care vor cumpăra 

apartamentele nu o să mai trebuiască să le plătim asigurarea obligatorie.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.187/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale administrativă a 
persoanelor care ocupă fără titlu apartamentul nr. 47 situat în Hunedoara, str. Transilvaniei nr. 3, bl. 
V6, precum şi a bunurilor existente în apartament.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.188/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de atestare a 
persoanelor fizice care doresc sa obŃină calitatea de administrator de imobile in Municipiul 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.189/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind  aprobarea criteriilor de evaluare a 
performantelor profesionale individuale pentru personalul de execuŃie si conducere din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.190/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui parteneriat între 
MUNICIPIUL HUNEDOARA şi SOCIETATEA NAłIONALĂ DE CRUCEA ROŞIE din ROMÂNIA 
(S.N.C.R.R) - Filiala de Cruce Roşie a judeŃului Hunedoara şi Subfiliala de Cruce Roşie Română 
Hunedoara  (S.C.R.R.). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.191/2011 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului  
Hunedoara, pe anul 2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.192/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanŃări 
rambursabile interne în valoare 11.000.000,00 lei.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Am câteva întrebări. M-ar interesa în ce condiŃii se contractează această finanŃare? 

Pe ce perioadă?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„În condiŃii legale. Ca să putem face orice discuŃii cu băncile va trebui să avem 

aprobarea consilierilor, după care se va primi aprobarea Ministerului de FinanŃe, pentru că 
eventualul împrumut al municipiului Hunedoara se raportează la împrumutul României care se 
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raportează la aprobarea F.M.I.-ului la procedura de împrumut pe care poate România să îl mai aibă. 
Împrumutul se face pe 24 de luni. E doar pentru perioada desfăşurării proiectelor.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Problema este dacă îşi permite bugetul primăriei să plătească în termenul acesta, şi 

ce garanŃii vor fi, probabil că sunt garanŃii imobiliare, trebuiau trecute…dacă nu putem plăti? Ce se 
va întâmpla…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… aceste garanŃii…este contractul de finanŃare rambursabilă. Acest împrumut este 

doar pe perioada desfăşurării acestor proiecte, bani care noi trebuie să-i avem înainte, se 
efectuează un tronson din lucrare, noi plătim executantului, ministerul ne plăteşte banii nouă, ne 
trebuie doar pe perioada aceasta de 2 ani…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„… pentru cheltuieli neeligibile aceşti bani ar trebui să-i plătească primăria.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…este doar 2% TVA-ul..” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„2%, 5% şi TVA-ul, 24+5+2, că avem două proiecte cu 2% şi un proiect cu 5%, cel 

mare cu drumurile.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Care este valoarea neeligibilă din aceste 3 proiecte? e 10.300.000, deci asta e 

valoarea neeligibilă, deci aceştia vor fi bani plătiŃi de primărie, aceştia nu-i primim înapoi de nici 
unde..” 

 
Dna Călina Silvia:  
„DaŃi-mi voie să vă explic eu. Împrumutul care se va lua este doar pentru partea de 

plată, până ne vin bani de la ADR, deci noi trebuie să avem banii aceştia ca să putem efectua 
plăŃile.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Eu am înŃeles foarte bine ce spuneŃi dvs., dar banii neeligibili nu vor mai veni de la 

ADR cei 98…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…pe aceia îi avem, în bugetul local…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„..înŃeleg, deci aceştia sunt banii pentru rulare….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doar pentru rulaj.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Deci primăria are banii pentru cheltuielile neeligibile.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Corect.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Dl. consilier, orice proiect european nu îŃi dă banii…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…ştiu cum se derulează….” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…ai tu banii, teoretic câte tranşe stabileşti la fiecare proiect, trebuie să ai banii aceia, 

trebuie plătiŃi şi după aceia merg la decontare, nu poŃi să mergi la decontare cu factură neplătită…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„… mai pun eu o întrebare, dacă primăria are banii pentru cheltuielile neeligibile care 

sunt în valoare de 10 milioane, nu ajung banii aceştia pentru etapele premergătoare?...” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„Nu ajung…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„….sunt minim 75 de zile, 30 zile ADR-ul, 30 de zile Ministerul Dezvoltării şi 15 zile 

pentru plată deci este o perioadă de rambursare de 75 de zile minim.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ 75 de zile plus…” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„…da, plus partea pe care nu o ştim, şi atunci….” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„..creditul va fi achitat de primărie în 2 ani…” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„Absolut.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…cu ultima tranşă pe care o primim de la minister…” 
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Dl. Bîndea Mircea:  
„De la Ministerul Dezvoltării…” 
 
Dna Vasilesu Tatiana:  
„Trebuie să fie finalizată în 2 ani…” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„Categoric.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Toate proiectele se vor derula în mai puŃin de 2 ani.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Aş vrea să ştiu care este gradul actual de îndatorare al primăriei şi gradul de 

îndatorare în momentul contractării creditului?” 
 
Dl. Bîndea Mircea:  
„14,3 azi şi 21,7 după contractarea creditului.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Şi aş mai spune de asemenea ca în momentul în care se ia legătura cu o bancă, se 

alege o bancă şi se stabilesc condiŃii, condiŃiile de contractare a creditului să fie trecute prin consiliu 
local.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, se va scoate la licitaŃie, iar toate băncile din România sau din afara 

României vor putea să participe la acea licitaŃie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…iar garanŃie nu există.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Mă refer la creditul pentru 15 milioane, dacă se alege o bancă sau…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar nu se alege, se câştigă la licitaŃie, dl. consilier……….se va organiza o licitaŃie la 

care toate băncile care doresc…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…în momentul în care se câştigă o licitaŃie, semnăm după ce aprobă consiliul local, 

care e problema….sau să avem o discuŃie prealabilă…cu mai multe bănci…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier, licitaŃia stabileşte condiŃiile legale ale acelui contract care se va semna 

cu banca.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„E ca o atribuire, dl. consilier.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.193/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit sala dl. Hepu Ń Teodor, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 19 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de 4.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara, în vederea organizării ConferinŃei anuale a SocietăŃii de ŞtiinŃe 
Matematice din România, care va avea loc în municipiul Hunedoara la Facultatea de Inginerie, în 
perioada 29.09.-02.10.2011. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.194/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 41.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea organizării evenimentului aniversar „F.C. 
Corvinul – 90 ani de existenŃă”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş avea doar două întrebări. Prima ar fi, momentul în care noi vom aproba această 

sumă prin proiectul de hotărâre aceşti bani vor merge către o asociaŃie constituită legal, asociaŃia 
suporterilor FC. Corvinul este o asociaŃie constituită legal…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu  va merge…. Toate cheltuielile vor fi suportate conform facturilor cu dovezi 

contabile de către municipiul Hunedoara, fără ca banii să intre în această asociaŃie.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Era o întrebare, nu ştiam dacă sunt organizaŃi, sau nu…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dânşii sunt parteneri cu municipiul Hunedoara, pentru că într-adevăr dânşii s-au 

ocupat de organizarea evenimentului cu privire la contactarea celor care sunt implicaŃi şi…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vin şi cu întrebarea a doua, dvs. sau poate dăm cuvântul, văd că au reprezentanŃi aici 

să ne spună două trei vorbe, în ce constă acest eveniment, pentru că e o sumă…şi atunci eu zic că 
în calitate de reprezentant al comunităŃii ar trebui să ştim câteva amănunte legate de organizarea 
evenimentului…suma e destul de mare…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…după ce termină de vorbit colegii consilieri.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Nu mă pricep foarte bine la fotbal, dar ştiu că în ultimii ani sau tot înfiinŃat şi desfiinŃat 

echipe de fotbal. Vreau să ştiu dacă echipa actuală, care îşi desfăşoară activitatea, Fotbal Club 
Corvinul, este aceeaşi echipă înfiinŃată în urmă cu 90 de ani? Sau este o echipă nouă, şi noi de fapt 
facem comemorare acum…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Culcea Tudorel:  
„…90 de ani de existenŃă…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…ea nu a fost desfiinŃată oficial, deci există…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„...ba mai mult, au juniori…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..deoarece FC Corvinul Hunedoara este în proces cu fostul FC Rapid, dânşii nu pot 

să,…din cauză datoriilor la bugetul de stat, nu pot să aibă echipă în liga C sau…au numai juniori. 
Dar ei există.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Opinia mea este să respingem acest proiect de hotărâre, Ńinând cont şi de faptul că 

facem împrumut de 11 milioane, ne îndatorăm, în schimb în fiecare lună organizăm evenimente, la 
Castel, la Stadion, în oraş, tot felul de petreceri, deci nu cred că este un eveniment…” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…asta colegii dvs. o să voteze...” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„…  da, e o propunere..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… am înŃeles… să reŃin că dvs. o să votaŃi împotrivă.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Da.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Sau o să mă abŃin.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cred că dvs. aveŃi dileme şi datorită faptului că raportul şi nota de fundamentare nu 

sunt în concordanŃă cu realitatea, pentru că la înfiinŃate acest club hunedorean se numea Uzina de 
Fier Hunedoara, şi dacă am fi  explicat că vorbim despre organizarea evenimentului aniversar 90 de 
ani de fotbal în municipiul Hunedoara, cred că am fi putut să discutăm în cunoştinŃă de cauză. Deci 
nu vorbim de FC Corvinul, pentru că FC Corvinul ca şi entitate sportivă s-a înfiinŃat în anul 1974 de 
fapt. Un club care se desprinde din fostul club care avea mai multe ramuri sportive. Dar, ca idee,   
v-aş ruga să nu vă abŃineŃi, sau să…este punctul meu de vedere, pentru că de fapt există 90 de ani 
de fotbal în municipiul Hunedoara, lucru cu care alte oraşe nu se pot lăuda. Fotbalul, până la urmă 
s-a demonstrat că este un fenomen social. Toată admiraŃia pentru aceşti tineri care vreau să vă 
spun că nu sunt constituiŃi într-o asociaŃie sportivă cu personalitate juridică, toate cheltuielile se vor 
face prin primărie. Va exista un control total asupra acestor cheltuieli, şi dacă municipiul Hunedoara 
este cunoscut în acest moment în România este şi datorită fotbalului, chiar dacă zâmbim, râdem 
când cineva ia cuvântul pe tema asta…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…eu nu râd…dvs. sunteŃi mai convingător ca şi dl. primar…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…eu nu încercam să vă conving dl. consilier…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…susŃinerea unui proiect de hotărâre…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…gradul de cunoaştere al municipiului Hunedoara se datorează mişcării fotbalistice, 

iar în anii din urmă FC Corvinul este exponentul păstrării tradiŃiei, care a avut rezultatele cele mai 
remarcabile putem spune din întreaga mişcare fotbalistică. A nu se confunda cu ONG-ul FC 
Hunedoara, pe care noi l-am constituit, tocmai pentru a pune în loc aşa ceva. Un ultim amănunt, 
sau o întrebare sau ca o concluzie aş fi dorit ca şi dl. Mircea Alic care este preşedintele în funcŃie al 
acestui ONG FC Corvinul, pentru că acesta este forma lui de organizare, să fi fost aici în sală, m-aş 
fi bucurat ca şi dânsul să se afle pe lista celor care doresc să, chiar să suporte financiar această 
sărbătoare sportivă… FC Corvinul există în continuare, are o grupă de copii care îşi desfăşoară  
activitatea în campionatul asociaŃiei judeŃene de fotbal, pentru că este dezafiliată de la asociaŃia 
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naŃională de fotbal, doar în momentul în care litigiul pe care îl are cu Clubul FC Rapid…care nu mai 
există… dar litigiul se desfăşoară în continuare la Lossane, şi cu siguranŃă după câte se pare, va 
avea câştig de cauză, FC Rapid va fi continuatorul acelui club care…va trebui să plătească” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..dl. Alic, probabil că încă nu a primit banii de la Lossane, de aceea nu vine sponsor 

la…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…dvs. ar fi trebuit să-l fi invitat şi pe el aici în sală, să aibă o explicaŃie pe care ar fi 

putut-o da mult mai frumos decât am făcut-o eu…să ne facă să votăm acest…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„… eu propun să dăm cuvântul, să vedem activităŃile care cer a fi finanŃate, pentru că 

una e să finanŃezi o activitate şi alta e să dai mici şi bere, de exemplu. HaideŃi să vedem ce 
destinaŃie au acei bani, ce se va face cu ei, pentru că am înŃeles că se va face decontarea cu 
facturi…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..o să dau dl. consilieri programul propus de către susŃinători…o să vă citească dl. 

secretar programul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Planul evenimentului aniversar Corvinul – 90 de ani. Miercuri 12.10.2011 expoziŃie 

fotografică, în care vor fi prezentate publicului 90 de imagini realizate de-a lungul celor 90 de ani de 
experienŃă a echipei de fotbal FC Corvinul Hunedoara. ExpoziŃia va fi urmată de lansarea revistei 
aniversare 90 de ani de Corvinism. Cupa Şcolilor Generale la fotbal. Vor fi invitate să participe toate 
Şcolile Generale din municipiul Hunedoara. 

Joi 13.10.2011 Cupa Liceelor la fotbal. Vor fi invitate să participe toate liceele din 
Municipiul Hunedoara cât şi reprezentante ale oraşelor învecinate: Deva, Simeria, Călan şi HaŃeg. 

Vineri 14.10.2011 Inaugurarea oficială a terenului 2: tăiere panglică oficialităŃi locale, 
judeŃene şi foşti jucători al Corvinului. Finala Cupei Şcolilor Generale (terenul 2) urmată de 
festivitatea de premiere. Meci de fotbal OLD Boys: FC Corvinul – NaŃionala României pe stadionul 
Mikael Klein. În deschiderea meciului va avea loc finala Cupei Liceelor pe miniteren amenajat pe 
gazonul terenului principal. Dineu la Hotelul Rusca cu invitaŃi de marcă din istoria Corvinului, 
oficialităŃi locale, personalităŃi sportive din Hunedoara şi suporteri ai echipei de fotbal Corvinul 
Hunedoara. Acordarea de diplome de merit fostelor glorii ale echipei. 

Sâmbătă 15.10.2011 Spectacol public, muzical şi video, în piaŃa Casei de Cultură din 
municipiul Hunedoara. Vor fi invitaŃi artişti, dansatori şi formaŃii locale, precum şi o formaŃie 
consacrată la nivel naŃional. În cadril acestui eveniment dorim proiectarea DVD-ului aniversar 
Corvinul – 90 de ani, cu imagini de colecŃie din istoria Corvinului, precedat de acordarea de către 
Primarul Municipiului Hunedoara a distincŃiei de cetăŃean de onoare al oraşului Hunedoara dl. 
Mircea Lucescu. 

Duminică 16.10.2011 Slujba de pomenire la mormântul regretatului jucător al 
Corvinului Hunedoara, Mikael Klein. Concert muzică populară în Casei de Cultură din municipiul 
Hunedoara, cu artişti şi dansatorii Ansamblului local HaŃegana. Organizarea unui spectacol nocturn 
de lumină şi culoare în oraşul Hunedoara. Evenimentul poate fi vizibil din partea superioară a 
oraşului, mai precis zona de agrement Ciuperca.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„După explicaŃiile dl. consilier BobouŃanu înŃeleg că nu există 90 de ani de Corvinism, 

este înfiinŃat în 1974, sunt 90 de ani de fotbal, …exprimare 90 de ani de fotbal.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Una peste alta: 90” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Fenomenul e acelaşi.” 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Dar nu e 90 de ani de Corvin, numele a fost luat ..când a fost luat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„.. ca şi club, dar nu poŃi să-i spui…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…în fotbal, nu? 90 de ani de fotbal în Hunedoara.” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Acesta e numele care a fost îndrăgit de Hunedoara, Corvinul.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…e singurul nume pe care îl are…” 
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„…îl cunoaşte lumea, îl ştie Europa, îl cunoaşte America, nu numai noi…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Corvin, e de pe la 1400.” 

Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„…acesta e al nostru…” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Chiş Şerban Ana 
Aurelia). 

Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Chiş Şerban Ana Aurelia) 
Hotărârea nr.195/2011 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Chiş 

Şerban Ana Aurelia). 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1, alin.3 din Hotărârea 
Consiliului local nr. 148/2011 privind aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, din bugetul local al 
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municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2011-2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Această modificare se face conform unei adrese primite din partea Prefecturii.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vreau să îl întreb pe dl. secretar punctul, şi după aceea continui dar vreau o 

explicaŃie, şi probabil dânsul e cel mai în măsură să mi-o dea. În situaŃia în care noi nu vom 
modifica acest art. 3, nu se poate pune în aplicare hotărârea? Deci…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„O să ne atace în contencios…va fi suspendată şi…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„..ok. mulŃumesc. Având în vedere ceea ce-mi spuneŃi, atunci pot să-mi continui 

pledoaria. Vreau să vă amintesc faptul că noi am aprobat aceşti bani pentru echipa de fotbal, având 
în vedere ceea ce s-a discutat şi anul trecut şi am sperat să se întâmple măcar anul acesta….şi 
anume în condiŃiile în care echipa va promova. Am aprobat aceste sume, pe ideea că echipa va 
promova. Anul trecut nu a promovat, nu s-a întâmplat nimic, nu a răspuns nimeni, banii s-au 
cheltuit. Pe lângă asta am rămas şi cu datorii. 

În acest an pe lângă faptul că nu avem garanŃia că vom promova, după ultimele 
rezultate am văzut declaraŃie în ziare a noului antrenor care spune clar: anul acesta nu vom 
promova, obiectivul este formarea unei echipe puternice. Atunci, având în vedere că din start 
condiŃia pentru care noi am alocat acea sumă mare, care totuşi a fost condiŃionată de o 
performanŃă, zic eu că e momentul să ne gândim foarte bine pentru că avem ocazia prin acest 
proiect de hotărâre, să ne gândim foarte bine dacă mai merită să alocăm ceva bani pentru fotbal. 
Având în vedere că la o întâlnire trecută am văzut şi contractul finanŃatorului, prin care el s-a obligat 
să vină cu o sumă mai mare chiar un pic decât am aprobat noi în această participare faŃă de echipa 
de fotbal. Consider că este momentul să ne gândim foarte bine, să ne gândim de două ori şi să 
decidem o dată, dacă merită să alocăm o asemenea sumă, având în vedere că nici până la acest 
moment nu s-au achitat datoriile faŃă de stat şi celelalte datorii rămase de anul trecut. Nu era 
obligaŃia noului investitor, dar şi le-a asumat şi ne-a promis că le va achita. Pe lângă asta mai sunt 
datorii către Hotelul Rusca şi aşa mai departe. Eu zic să păstrăm banii aceştia până la final dacă s-
a făcut performanŃă o să-i dăm, şi o să spun cum îi dăm. O să plătim datoriile la stat şi datoriile 
rămase în urma anului competiŃional. Să ne gândim foarte bine ce vom face acum, toŃi suntem cu 
trup şi suflet pentru fotbal, dar nici nu-i putem forŃa, dragoste cu forŃa nu se poate. În momentul în 
care nu ai o echipă care poate să obŃină rezultate, nu poŃi solicita promovarea, este exclus.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. consilier aŃi făcut o afirmaŃie, care mi se pare incorectă. Noi nu vom plăti datoriile 

făcute anul trecut. Această hotărâre este clară, pe acest an competiŃional 2011-2012, deci nu se va 



28 
 

putea plăti din urmă. Dacă aceste datorii vor fi acceptate de către finanŃator, sau va trebui ca ceilalŃi 
finanŃatori din înainte să le plătească, asta e o problemă care nu implică bugetul aprobat de către 
domniile voastre…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…m-am exprimat eu greşit, aveŃi dreptate, eu acum îmi dau seama din ceea ce 

spuneŃi. M-am exprimat greşit. Ziceam să-i păstrăm pentru plata datoriilor care se vor genera pe 
acest an competiŃional, dar eu nu m-am exprimat corect.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles. Am simŃit că trebuie să fac această…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…aveŃi dreptate în ceea ce spuneŃi, nu vă contest ci mă gândeam, în ideea de a 

păstra acei bani pentru a plăti eventualele datorii la bugetul de stat…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…această modificare, acest proiect de hotărâre este doar modificarea specifică a 

acelui punct 3 dintr-un articol care nu prevedea micşorarea sau mărirea sumei alocate pentru FC 
Hunedoara.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Perfect. AŃi văzut că am început cu o întrebare către dl. secretar, şi anume, se poate 

pune în aplicare această…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Dl. consilier, daŃi-mi voie şi mie…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…poate, dar va fi atacat de…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„….două secunde, aş vrea să lămurim un aspect. Aici se pun două probleme: 1 dacă 

suma care s-a aprobat prin Hotărârea 148/2011 doriŃi să rămână sau nu, şi 2 art. pe care îl 
modificăm nu are bază legală, pentru că auditul intern nu poate să facă…. Nu este CFP, este audit.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Corect.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Părerea mea, dacă dvs. nu sunteŃi de acord cu suma această, puteŃi modifica 

hotărârea…facem o altă hotărâre prin care se abrogă Hotărârea 148/2011, şi am terminat povestea. 
Facem o nouă hotărâre prin care stabiliŃi câŃi bani vreŃi să daŃi la FC Hunedoara. Părerea mea 
personală, de 3 ani sau de când s-a înfiinŃat FC Hunedoara, şi era previzibil, din punctul meu de 
vedere, faptul că ne îndreptăm cu paşi repezi către situaŃia Corvinul 2005, era prevăzut din start, din 
punctul meu de vedere. ViaŃa, văd că-mi dă dreptate.”  
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Este perfect, şi accept cele spuse de dvs., văd că dl. primar mai vroia să spună ceva 

şi m-aş bucura dacă am lămuri problema….”      
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am vrut doar să menŃionez, din punctul meu de vedere, ar fi nedrept pentru oricare ar 

fi investitorul, ca noi să modificăm suma în timpul jocului…”   
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…s-a făcut o hârtie cu omul acela…”    
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă dânsul a venit cu un contract de sponsorizare care îl depăşeşte pe al nostru, 

iar lupta acestor fotbalişti este să iasă pe primul loc, să intre în B, ar fi nedrept să-i dezavantajăm, 
dar daŃi-mi voie să vă spun că există clauză specială, aceşti bani îi folosim, şi legea nu ne permite 
să plătim fotbalişti, să…este o sumă care va fi alocată în reabilitarea stadionului, în eventualitatea 
promovării acestei echipe şi credeŃi-mă că o să fie echipe din B care…noi trebuie să ajungem pe 
locul I, iar când echipe din B vor renunŃa la poziŃia lor, noi avem dreptul să le luăm locul.”            

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. primar, aveŃi perfectă dreptate, ştiŃi că la capitolul fotbal sunt pentru mişcarea 

sportivă, nu sunt cu nimic împotrivă, totdeauna am fost un susŃinător al fotbalului, dar asta nu 
înseamnă că sunt un visător, sunt cu picioarele pe pământ. Azi avem ocazia, pur şi simplu 
întâmplător, pentru că această modificare să discutăm o realitate, cu care eu am fost perfect de 
acord  şi am votat această sumă când s-a…”                                                

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…păi dacă aŃi votat această sumă, dl. consilier atunci haideŃi să punem în legalitate 

hotărârea 148/2011…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dvs. consideraŃi că suma este prea mare…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…am înŃeles de la dl. viceprimar, revenim cu un proiect de hotărâre prin care 

modificăm suma. Dacă …” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„S-o măriŃi sau să o micşoraŃi?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Decidem împreună, pentru că aŃi promis că o să avem reprezentanŃi de la FC 

Hunedoara pentru discuŃii, să lămurim un pic aspectul datoriilor rămase pe anul trecut. AŃi promis, 
au încă aştept, aŃi văzut că sunt răbdător…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în 1989 a fost revoluŃie şi aŃi văzut că primarul şi nici chiar preşedintele nu poate să 

aducă pe cineva cu forŃa undeva, aveŃi dreptate avem nevoie de justificări, dar sun doi, şi nu se 
înŃeleg nici la oră şi nici când să vină. Acum, daŃi-mi voie să vă reamintesc că acele documente pe 
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toată perioada anului competitiv trecut, vor trebui analizate. Pentru că am înŃeles că s-au făcut plăŃi 
în 2010 pe datorii din 2009, care în opinia mea personală acele plăŃi au fost ilegale. Mă refer, plăŃi la 
datoriile la stat, iar dacă s-a întâmplat aşa, vreau să vă spun că suma alocată de dvs. în anul trecut 
competitiv era suficientă şi nu aveam acele datorii. Această analiză trebuie făcută clar şi trebuie 
dovedit dacă cumva s-au alocat fonduri din greşeală din prea-mbulzeală a celor care au avut 
semnături, şi aici nu cei doi investitori au avut. Nu o să dau nume cine, pentru că nu mai e important 
neapărat, trebuie să stabilim dacă este…” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…important este să găsim soluŃii…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar recunoaşteŃi că dacă venim şi se dovedeşte că acele sume alocate pe anul 

trecut competitiv, anul trecut 2010-2011 dacă erau suficiente şi…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„….posibil să fie aşa, să aveŃi dreptate…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…trebuie verificat, şi atunci noi nu neapărat avem o problemă în 2010 cu anul 

competiŃional, avem o problemă cu anul 2009 pentru sumele care nu au fost alocate…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Dl. primar şi aici există două aspecte, după părerea mea şi după cunoştinŃele mele, 

nu poŃi dacă ai alocat bani pentru o anume…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…sunt de acord, trebuie văzut dacă s-a făcut ilegalitate…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…dar există posibilitatea executării silite nu ei au virat banii în cont şi i-au executat 

finanŃele, pentru acele datorii, nu ştiu să vă spun pentru că nu m-a interesat problema fotbalului…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Trebuie să ne aducem aminte că bugetul pe 2009 după înfiinŃarea clubului FC 

Hunedoara a fost mult mai mic decât pe anul 2010-2011. Am înŃeles că în anul competitiv 2010-
2011 a intrat cu ceva datorii…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu s-a intrat cu datorii, s-a predat la zero.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Tocmai asta a fost ideea…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci, ultima dată când eu am vorbit cu dl. Simoc care avea drept de semnătură mi-a 

spus că a plătit la finanŃe pe anul competitiv trecut. ….Deci plata pe care a adus-o de la finanŃe a 
fost făcută şi pe anul 2009, cel puŃin, asemenea documente am văzut eu. Probabil că, când s-a 
predat la zero nu s-au luat în considerare ce datoram statului…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„În nici un caz suma aceia, pentru că la vremea respectivă, bugetul era aşa de mic…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Datoriile la stat nu sunt…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Suma era infimă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…nu sunt direct proporŃionale cu suma alocată de la bugetul local. Datoriile la stat 

sunt ..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu înŃeleg de ce s-a născut această dilemă, să facem hotărâre de consiliu ca să nu 

mai avem probleme. Este vina aparatului propriu al primăriei care a strecurat acea greşeală, şi 
prefectul a văzut-o. Trebuia să o faceŃi ca lumea, şi nu mai era discuŃia asta e simplu. Doi la mână 
din păcate ideea voastră a fost bună, aŃi pus o mişcare sportivă în loc pentru că nu exista altceva în 
Hunedoara. În momentul de faŃă datorită faptului că nu se plătesc datoriile, dl. viceprimar s-ar putea 
să aibă dreptate, ….îi dau dreptate. S-au alocat banii aceştia şi…” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Dl. BobouŃan, nu trebuia să-mi daŃi dreptate…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…datoriile care s-au făcut în celălalt an competiŃional trecut sunt datorii de un miliard 

şi ceva la bugetul statului, pentru că plătim salarii…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în banii noi nu există miliarde, spuneŃi în termeni…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… de mii, şi dl. Munteanu atrăgea atenŃia asupra faptului că dacă aceste datorii nu se 

vor plăti către bugetul statului, AdministraŃia FinanŃelor Publice poate executa silit contul şi atunci 
noi comunitatea am cheltuit nişte bani degeaba, pentru că cei care au condus, nu vreau să dau nici 
eu nume, ca şi dvs., nu au făcut-o corect. În momentul în care dvs. le-aŃi cerut să plătească din 
banii primăriei asta, asta,….ei trebuiau să plătească asta, asta,,…şi să vireze banii către bugetul 
statului ceea ce însemna contribuŃia de asigurări sociale şi restul…. De ce nu au făcut-o…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă aduc aminte că…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…şi acum dl. Toma vine şi spune că el va prelua. E logic că preiei tu   …că nu poŃi 

prelua clubul numai cu bune, îi preiei şi cu rele,  datoriile…Ńi le asumi, asta e, dacă nu Ńi le asumi nu 
te bagi în jocul acesta. Solicit să se facă un audit la clubul FC Hunedoara pe toată perioada 2009 
de la înfiinŃare până la momentul respectiv, să ştim exact cum stăm cu datoriile. Pentru că noi 
suntem membrii fondatori ai acestui club…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…. Trebuie făcut cu economişti din afara primăriei…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…dvs. trebuie să aveŃi ultimul cuvânt, dvs. trebuie să puneŃi să facă acest audit, 

cenzorii respectivi…nu este posibil să-Ńi asumi numai ……….în momentul da faŃă la Hotelul Rusca 
sunt datorii făcute în numele clubului FC Hunedoara pentru neplata camerelor fotbaliştilor …dl. 
Simoc povesteşte lucrul acesta. Nu-mi convine ca o ideea care a pornit bine de la început să fie 
călcată în picioare, până la urmă. Din banii pe care dvs. spuneŃi, acei 9 miliarde 500 pe care noi i-
am aprobat către FC Hunedoara, ca buget, vreau să vă spun că  nu ştiu dacă FC Hunedoara poate 
să consume acei bani pentru reabilitarea stadionului. Nu mi se pare legal. Păi cum? Noi dăm unui 
ONG care el să repare stadionul din banii aceia? Nu. Aşa aŃi spus….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…ascultaŃi-mă…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„… nu cred că e corect asta..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…aceşti bani sunt…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…aceşti bani se folosesc pentru ce? Concret, şi cu asta am terminat discuŃia. Dar nici 

într-un caz pentru reabilitare….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„..ascultaŃi-mă. Scaunele, de exemplu care se rup, toate pot să fie înlocuite, băile care 

au fost degradate au fost înlocuite şi s-au plătit din sume alocate de către consiliul local. Vă aduc 
aminte că anul trecut…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…nu cred că este corect. Una este bugetul pe care îl constitui cu finanŃatorul, tu dai 

atâta, tu dai atâta şi de aici sunt cheltuielile de întreŃinere a echipei….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…finanŃatorul nu…” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…pentru că este stadionul nostru…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…corect. Investitorul nu va aloca bani pentru restaurarea stadionului care nu este al 

nostru…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…atunci suma respectivă trebuie să o punem în discuŃie şi dacă dvs. vreŃi să faceŃi 

reabilitare, jos pălăria. Facem reabilitare, avem banii respectivi.” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„….reabilitarea nu trebuie trecută prin club, stadionul nu  al clubului, stadionul e al 

primăriei…” 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în bugetul anului viitor să cuprindem la capitolul sport o sumă suficientă pentru a 

face reabilitarea stadionului. Aceea se va aproba de către dvs. în bugetul anilor viitori. Reabilitarea 
acelui stadion nu se va putea face peste noapte şi nici din bugetul alocat într-un singur an, trebuie 
să fim realişti…" 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…nu despre asta am vorbit, am spus că suma de bani, pe care dvs. aŃi dat-o la FC 

Hunedoara nu poate să fie pentru reabilitarea stadionului, dvs. aŃi spus că e pentru reabilitare, nu e 
pentru reabilitare…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…întreŃinere…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…2 miliarde 400 sunt pentru întreŃinere, iar 7 miliarde, sunt pe două luni nu?...” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„…e pentru întreŃinere…” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dl. consilieri, ascultaŃi-mă, din nou revin, această hotărâre, acesta este plafonul 

maxim pe care conform hotărârii noi putem să îl alocăm, vă garantez că nu se va aloca fonduri,… 
între timp în perioada aceasta poate să se schimbe legea şi să nu mai putem plăti nici….” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…nu se cheltuiesc toŃi aceşti bani 7 miliarde...pentru că prin hotărârea prefectului, 

această discuŃie că nu e hotărâre de la Prefectură, prin ceea ce vă spune, dvs. nici măcar nu puteŃi 
să controlaŃi aceşti bani, pentru că nu aveŃi dreptul…” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…ba îi controlăm prin cenzori…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..dar aŃi făcut acolo o comisie……” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….prin cenzori. Revin din nou. Acesta aste plafonul maxim pe care noi putem să îl 

alocăm.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Pentru ce?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru ce ne permite legea. Eu nu cunosc neapărat pentru ce-mi permite legea 

acum…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…deci, noi practic, nu reabilităm absolut nimic din stadion…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…anul trecut…reabilitarea separat…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…reabilitarea se face prin investiŃii…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…de acord cu dvs….asta şi spun, nu acelaşi lucru îl spun şi eu?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…aceşti 9 miliarde sunt pentru reparaŃii curente…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…exact…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„… şi pentru ce am hotărât să plătim…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…exact…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Dl. preşedinte, propun să încheiem aici discuŃiile…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…nu se poate face reabilitare, nu avem cum că nu e al nostru, ca să facem reabilitare 

parŃială sau cum spuneŃi dvs., trebuie să facem investiŃii…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…dar vi s-a părut că vorbesc altceva?...” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Chiş Şerban Ana 

Aurelia, Munteanu Gigi). 
Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃinere” (Chiş Şerban Ana Aurelia, 

Munteanu Gigi). 
Hotărârea nr.196/2011 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „ab Ńinere” 

(Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi). 
 

La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea virărilor de credite bugetare în 
cadrul bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2011 al Serviciului Public Administrația Piețelor, 
Târgurilor și Oboarelor din municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.197/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2011 – 30.11.2011.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
 
Dl. Horvath Zoltan:  
„Propun pe dna. Chiş Şerban Ana Aurelia preşedinte de şedinŃă pentru următoarele 

două luni.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.198/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi – Diverse 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, aveŃi pe masă de la începutul şedinŃei o scrisoare a comitetului 

de părinŃi de la Şcoala generală nr.6. Vă rugăm să o citiŃi, să o analizaŃi, activitatea este de 
competenŃa Consiliului local. Şi a doua problemă, aŃi discutat atâta despre F.C. Hunedoara şi dacă 
aŃi observat, contractul între F.C. Hunedoara şi sponsor este nul de drept, pentru anul competiŃional 
2011-2012, pentru că în conŃinutul contractului sponsorul se obligă pentru sezonul competiŃional 
2010-2011.”            

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Păi l-au copiat!”   

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Aşa că...”  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dar cine a avut contractul?.”  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„L-aŃi avut la şedinŃa trecută.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Dar asta nu este problema noastră, nu este problema Consiliului local, este problema 

lui F.C. Hunedoara.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
„Aş vrea să ştiu cine face recepŃia lucrărilor investiŃiilor de la Apa Prod.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deoarece acea lucrare a fost contractată pe un proiect depus de către Consiliul 

JudeŃean, Consiliul JudeŃean a făcut licitaŃia, de asemenea acea lucrare este verificată de către 
firma de consultanŃă, singurul control pe care îl are municipiul Hunedoara este prin autorizaŃia de 
spargere, doar de reabilitare a domeniului public exact cum a fost înainte. Sunt locuri în care avem 
recepŃie, nu le-am semnat procesul verbal, ei nu ne-au făcut predare-primire, şi nu o să le semnăm 
niciodată recepŃia finală până nu aduc domeniul public aşa cum a fost înainte.” 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
„O altă întrebare, mai mult o curiozitate, „castelele” din Hăşdat plătesc impozit pe 

clădiri?” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Unele da, unele nu, dacă nu au recepŃia finală, nu avem cadrul legal.”  

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
 „Sunt construite cu autorizaŃie de construire?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Toate, dar nu au respectat regimul de înălŃime, respectiv nu au respectat proiectul pe 

care ni-l aduc nouă la Primărie şi care are un alt acoperiş. De cele mai multe ori ei respectă 
acoperişul după care vin cu acele, n-aş şti cum să le zic, zorzoane le-aş zice eu.......” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
„Referitor la Şcoala generală nr. 1 am citit documentul....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceşti părinŃi au fost săptămâna trecută în audienŃă la mine.” 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
„Dar Şcoala generală nr. 1 s-a desfiinŃat tocmai pentru că nu a fost ocupată din câte 

ştiu eu, şi atunci când s-a desfiinŃat Şcoala nr. 1 în clasa întâi erau 23 de copii în două clase, ba mai 
mult decât atât, uitându-mă peste numele părinŃilor am descoperit câŃiva părinŃi care stau într-
adevăr vis-a-vis de Şcoala nr.1, pe câŃiva îi cunosc, dar anul trecut şi-au înscris copii la Şcoala nr.6, 
deci Şcoala nr. 1 nici atunci când putea să fie ocupată, când nu era desfiinŃată, nu a fost frecventată 
de populaŃia din zonă.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu nu vreau să plătesc pentru deschiderea acestei şcoli, eu personal le-am explicat 
în şedinŃă şi există procesul verbal de la audienŃă, nu neapărat vreau să plătesc pentru deschiderea 
Şcolii nr. 1 pentru că noi suntem cei care trebuie să alocăm şi fondurile necesare pentru întreŃinere. 
Vreau doar să vă spun că dânşii au relatat câteva incidente care contravin legilor şi ConstituŃiei 
României. Directoratul acelei şcoli vrea să mute clasele 5-8 la liceul Matei Corvin dar nu şi secŃia 
maghiară. În opinia mea se face o discriminare. Deci dacă se mută toate clasele, e drept, dar dacă 
mută numai 5-8 secŃia română şi secŃia maghiară nu o mută pentru că cei de la secŃia maghiară nu 
vor să se mute, se face o discriminare celor care sunt mutaŃi într-un mediu unde sunt liceeni şi ar 
putea oarecum să fie bruscaŃi de către cei mai mari. Deci dacă se mută toŃi elevii de clasele 5-8 nu 
vor putea să aibă opŃiunea să nu se mute, dar dacă de asemenea este dispoziŃia directorului acelei 
şcoli că părinŃii nu pot să meargă să preia copii din clasă pentru că ar fi o prea mare învălmăşeală, 
dar din nou, cei de la secŃia maghiară, şi eu vă relatez ce mi-au relatat ei, eu nu am fost acolo, nu 
cunosc, vreau doar să vă spun ceea ce mi-au spus mie în audienŃă. Le-am explicat că trebuie să 
existe o dispoziŃie care trebuie respectată de către toŃi părinŃii, şi sugestia mea a fost acolo ca, 
pentru copiii cu grad de handicap, în eventualitatea în care sunt în acea şcoală, să permită părinŃilor 
să poată să meargă să-i preia din clasă, şi am înŃeles că era un caz un elev de etnie română şi am 
înŃeles că nu a fost lăsat să urce sus.”  
 

Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
„Pe de altă parte Şcoala nr. 1, într-adevăr a fost construită ca şi şcoală şi dacă ar fi 

suficienŃi copii ca să o umple....”    

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ÎnŃeleg, dar s-a discutat aşa de mult în consiliul acesta despre închiderea şcolilor 

doamna consilier încât am epuizat....” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Inspectoratul JudeŃean a decis să închidă anumite şcoli.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar daŃi-mi voie să vă spun că astăzi am primit o adresă de la Inspectoratul Şcolar 

JudeŃean şi vreau să vă informez că mi se pare că domnul inspector abuzează de funcŃia pe care o 
are, ne comunică, că două grădiniŃe, aveŃi adresa, s-au despărŃit de la 1 septembrie, şi daŃi-mi voie 
să vă spun că astăzi este 28 septembrie. Noi nu putem să alocăm bugete separate dacă în 
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bugetele noastre ele au fost prinse împreună. Deci, dacă dânşii fac o decizie, este important să ne 
informeze pe noi ca să putem să facem alocările bugetare. Dacă nu vrea să ne consulte, măcar să 
ne informeze din timp, nu să ne informeze o lună de zile după ce ei au luat decizia. Ei au luat-o în 
26 august şi pe noi ne informează în 27 septembrie, la o lună şi, că de fapt ei au decis. Nu se face 
aşa ceva.”   

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci din nou, în opinia mea, dânsul îşi depăşeşte atribuŃiile sau pur şi simplu face 

abuz în serviciu.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Şi credeŃi că redeschiderea clădirii Şcolii generale nr. 1, stă în puterea noastră ?....” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu cred că aceasta...”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aceşti cetăŃeni care îşi duc copii la Şcoala 6 au dreptate din punctul de vedere că 

logistica acelei şcoli nu permite numărul elevilor. Sunt patru sute şi ceva de copii la două w.c.-uri pe 
etaj, două w.c.-uri de fete şi două w.c.-uri de băieŃi. Din punctul acesta de vedere au dreptate. De 
asemenea, şi revin la ceea ce am spus, dacă nu se face aceeaşi dreptate să meargă ori toŃi ori 
niciunul...va trebui să se respecte ConstituŃia. Au cerut şi mi-au spus că o să facă grevă în faŃa 
şcolii şi nu o să lase copii. Eu le-am sugerat, în eventualitatea în care se adună în faŃa şcolii, trebuie 
să fie organizaŃi, altfel vor fi împrăştiaŃi neavând autorizaŃie de staŃionare pe domeniul public, şi 
atunci, dacă doresc să facă asta, au spus că prima dată vor merge la Inspectorat, la Prefectură, 
unde doresc dânşii să meargă să-şi expună....Dacă nu li se va lua în considerare dorinŃa lor vor 
face grevă în faŃa şcolii. Propunerea mea a fost ca, să facă o cerere să fie organizaŃi, ca să poată 
să stea în linişte, să nu fie împrăştiaŃi de către Jandarmerie, care are datoria, dacă nu au 
autorizaŃie. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „În urmă cu vreo două şedinŃe tot la punctul diverse, am făcut o propunere ca pe c.d.-

ul cu ordinea de zi să ne fie trecut şi procesul verbal al şedinŃei trecute.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Este, dacă dvs…..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Şoş Iosif:  
 „În cadrul şcolii Matei, Corvin Şcoala generală nr. 6 ar putea să intre cu maghiari, cu 

step by step, şi mai rămâne şi mai rămân clase.....” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aici daŃi-mi voi să vă spun ceva. Le-am spus acelor cetăŃeni care au venit, îi înŃeleg 

pe cei de la secŃia maghiară, şi nu vreau să iau apărarea celor de la secŃia maghiară, de când sunt 
ei, de la cel mai bătrân la cel mai mic, după ce s-a închis şcoala din Ceangăi toŃi au mers la Şcoala 
6. Din punctul acesta de vedere trebuie să-i înŃelegem.” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Da, dar clasele sunt foarte mici şi la numărul de elevi....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, eu am vorbit pur din perspectiva să zic, de etnie maghiară, dar 

deoarece sunt şi români în aceeaşi şcoală nu se poate face discriminarea. ConstituŃia României nu 
permite acea discriminare. Deci dacă se mută clasele 5-8 trebuie să se mute toŃi, dacă nu, trebuie 
să rămână toŃi. Ori se mută toată şcoala în altă parte şi acea şcoală să poată să fie preluată de 
către maghiari să facă altceva acolo, nu vreau să le dau idei nici să .....În programul şcolar nu se 
pot face discriminări, şi sunt doi consilieri de la U.D.M.R. care cred că sunt de acord, că nu ar fi 
drept ca cei de la etnie maghiară să rămână în şcoală şi ceilalŃi să fie mutaŃi.” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Ei au cerut expres. Maghiarii nu au vrut să se mute sub nicio formă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnul consilier, din nou, trece peste puterea noastră de decizie, pentru că 

Inspectoratul Şcolar....” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Şcoala de la Pestiş, aveŃi o clădire mare şi Primăria va plăti gazul, sunt vreo 30 de 

copii, şi eu zic că sunt costuri foarte mari pentru a Ńine 30 de copii într-o clădire cât e şcoala 
generală de la Pestiş. Deci acolo trebuie văzut şi să urmăriŃi. .” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „ÎnŃeleg că acolo se încălzesc numai camerele care sunt folosite.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Asta e o aberaŃie. Cum poŃi să încălzeşti numai acelea care ...căldura unde se duce? 

Se duce sus. Costurile vor fi mari pentru atâŃia copii.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „La propunerea Inspectoratului general de învăŃământ din judeŃul Hunedoara, aceste 

şcoli au fost închise din motive de economie şi la personal, respectiv a profesorilor, şi a costurilor pe 
care noi ca şi municipalitate le avem cu întreŃinerea acestor clădiri. Trebuie analizat, şi dacă se 
constată că este mai ieftin să plătim din bugetul local transportul acestor copii din Pestiş la o 
grădiniŃă aici, trebuie evaluate bine aceste costuri, comparat cu plăŃile care le facem pentru 
întreŃinerea sau încălzirea acelei şcoli pe o perioadă de un an, dacă sunt mai mici se poate face o 
convenŃie cu firma de transport care are...” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Li s-a trimis adresă ca primăria să le plătească....” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pe poveşti nu. Noi trebuie să avem documente clare, adică facturi. S-ar putea să 

trebuiască să venim cu o propunere, dacă vom pune o convenŃie la dispoziŃia acestor copii, îi 
ducem dimineaŃa şi îi aducem.” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Măcar pe perioada de iarnă.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu poŃi, trebuie să îi duci tot anul. Din punctul meu de vedere se ia o hotărâre şi 

merg toŃi într-un loc, sunt copii nu poŃi să....” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Vă mulŃumesc pentru răspunsul la interpelarea cu strada I.L.Caragiale, dar am o 

nedumerire. Propunerea şi avizul Biroului Rutier-PoliŃia municipiului Hunedoara vor fi supuse 
aprobării în şedinŃa Consiliului local din luna septembrie.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „HaideŃi să vă zic de ce nu s-a pus. Pentru că, între timp a plecat domnul director, dar 

trei din cele şapte puncte sau câte am avut noi, au fost respinse de poliŃia rutieră deşi au avut un 
reprezentant. Avem adresa, vă punem la dispoziŃie şi corespondenŃa dintre poliŃia rutieră. Deci, pe 
I.L.Caragiale acolo nu sunt de acord, de asemenea un sens unic acolo,  nu sunt de acord, şi noi o 
să le cerem....” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Dar şi-au dat avizul că sunt de acord.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „AscultaŃi-mă, acolo…. ChemaŃi-l pe domnul Demeter să ne dea adresa de la 

Inspectorat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Am înŃeles că problema s-a rezolvat.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Asta vreau să vă zic, nu, nu s-a rezolvat pentru că vin cu o adresă în care nu sunt de 

acord.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Ei ce ne-au trimis aici? .” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, ei au venit cu o adresă acuma, dacă vorbim despre aceelaşi 

lucru. DaŃi-mi un minut până ne aduce adresa.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „S-a propus de către membri comisiei speciale....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Asta s-a propus, s-a şi votat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Bun.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acea notă de informare pentru dumneavoastră a fost făcută în urma întâlnirii pe care 

am avut-o împreună cu consilierii locali şi toate departamentele abilitate din primărie şi un 
reprezentant de la poliŃie. Ulterior semnării acelui proces verbal, în care s-au aprobat aceste puncte 
dânşii vin cu trei negaŃii, respingeri.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aceea a fost cerută de către locuitorii municipiului Hunedoara. Astăzi noi le vom cere 

ca la aceste şedinŃe să trimită un factor de decizie, iar ceea ce se hotărăşte, pentru că dacă noi o 
băgam în consiliu....ori vor trimite factor de decizie.....” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Încă o problemă ar fi răspunsul la interpelarea cu vânzarea terenurilor de sub 

garajele…de către dl. inginer…ce am discutat în şedinŃa trecută.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
„AŃi primit răspuns verbal şi am spus că dacă doriŃi…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„….răspuns scris….” 
 
Dl. Dragot ă Iosif:  
„….o să primiŃi…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…de ce li s-a aprobat cererea de cumpărare a terenurilor, atâta timp cât exista o lege 

care nu permitea acest lucru. Atâta tot.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie să revin – până vine dl. director - la adresa pe care am primit-o de la 

Inspectoratul şcolar al judeŃului Hunedoara. GrădiniŃa Zori de Zi primeşte această decizie cu nr.267 
din 2011 în data de 4.09.2011, iar noi o primim în 26.09.2011, decide…..Începând cu anul şcolar 
2011-2012, respectiv de la 01.09.2011 GrădiniŃa program normal Zori de Zi cu sediul în Hunedoara 
str. Cerbului nr.3 judeŃul Hunedoara, va avea personalitate juridică. Prezenta decizie se 
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înregistrează, se arhivează şi se comunică persoanelor îndreptăŃite de către secretariatul 
Inspectoratului Şcolar al judeŃului Hunedoara. 

În câte zile credeŃi dvs. că noi ca şi instituŃie trebuia să primim această adresă?...” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„…poate că vine din Australia…” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„…şi am primit-o de la grădiniŃă, nu am primit-o de la Inspectorat…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…da, nu am primit-o de la Inspectorat.” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„…grădiniŃa află în 04.09.2011 că are personalitate juridică începând cu 01.09.2011.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Probabil că dl. inspector vrea să mai pună un director, mai face directoraşi…” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„…a pus deja…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…mai face nişte directoraşi mici, mai trebuie să le dăm salarii … cei de la PDL sunt 

mulŃi…” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
„PuteŃi să le răspundeŃi că deoarece nu s-a comunicat în timp real, nu puteŃi 

să…Consiliul Local nu poate să pună în aplicare acea Decizie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles, dar dvs. înŃelegeŃi în ce situaŃie penibilă….un inspector care, în opinia 

mea…are două variante: ori încalcă în mod flagrant legea, ori e incompetent. Care şi-o alege?...” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Şi Clubul Copiilor tot aşa este.” 
 
Dna Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Trebuie să răspundeŃi la hârtia pe care aŃi primit-o…” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„…dar nu avem adresă oficială din partea Inspectoratului…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…noi am primit o copie de la grădiniŃă, Inspectoratul nu ne-a informat, dvs. 

înŃelegeŃi…” 
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Dna Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„…dacă nu este adresă oficială, deci primăria nu are cum să pună în aplicare aşa 

ceva…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Corect. Ba mai mult, mi se pare normal când implică bugete alocate separat, să ne 

consulte, ca noi să vă putem consulta pe dvs..” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…ce vă agitaŃi atâta….poate nu vreau bani de la noi…poate de aceea nu ne-au 

comunicat.”  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„D-le. consilier, afirmaŃi mai devreme că sunteŃi cu picioarele pe pământ…vă rog să 

reveniŃi…” 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…mă mai ridic şi eu câte o dată…” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„În condiŃiile acestea, 28 de persoane angajate de la P.P.1 vor rămâne fără 

salariu….până când dvs. hotărâŃi rectificarea bugetului….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…fără ca să avem posibilitate măcar să facem ceva…” 
 
Dl. director Bîndea Mircea:  
„…nu avem ce face…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…în momentul în care nu aveŃi o hârtie oficială, un demers oficial, nu puteŃi 

genera..….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…am înŃeles, dar nici nu puteam să venim în faŃa dvs. cu un proiect, haideŃi să facem 

alocări bugetare, pentru că noi nu avem comunicare….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…nu există temeiul legal, ar fi culmea.” 
 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulŃumesc. Adresă către Primăria Municipiului Hunedoara. La adresa dvs. 

nr.44982 din 19.09.2011 vă comunicăm următoarele: 
- nu suntem de acord cu instituirea sensului unic pe str. I.L. Caragiale, sector 

cuprins între intersecŃiile cu str. George Topârceanu şi str. Gheorghe Lazăr; 
- nu suntem de acord cu limitarea de viteză la 30 km/h pe str. Gorunilor şi str. 

Poştei; 
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- suntem de acord cu montarea indicatorului „Cedează trecerea” pe str. Dacilor în 
intersecŃia cu str. Unirii şi pe str. Cerbului în intersecŃia cu str. Bucegi şi str. 
Căprioarei; 

- suntem de acord cu montarea limitatoarelor de viteză înaintea trecerilor de pietoni 
de pe principalele artere din municipiul Hunedoara.  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„E ok. La adresă aş dori o copie.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă facem o copie, dar înŃelegeŃi? De aceea nu s-a putut băga în consiliu să aprobăm 

pentru că ei…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…da, da. PoliŃia rutieră nu e de acord, ca să nu se înŃeleagă că….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…deşi, vă putem pune la dispoziŃie o copie după procesul verbal, când reprezentantul 

poliŃiei rutiere a fost de acord….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles. Şi la a doua întrebare, doresc la următoarea şedinŃă răspuns vis-a-vis de 

problema cu garajelor. De ce li s-a aprobat cererea de a cumpăra acele terenuri, dacă exista o lege 
anterioară care nu permitea acest lucru.” 
 

Dl. Drăgoescu Mihai Tudor:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 
 

 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.09.2011 

 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind ajustarea preŃurilor şi tarifelor 

practicate de S.C. Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor 
publice de salubrizare  

Hotărârea nr.171/2011 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”(Aldea Ana 
Maria). 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.172/2011 se aprob ă în unanimitate . 

  

                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la 
plata impozitului pe clădiri pentru imobilele situate în municipiul Hunedoara, str. Batiz, nr.4A 
şi str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25.  

Hotărârea nr.173/2011 se aprob ă în unanimitate . 

 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare 
a funcŃiilor publice pentru autorităŃile si instituŃiile publice din cadrul administraŃiei publice locale a 
municipiului Hunedoara pentru anul 2012. 

Hotărârea nr.174/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii 
organizatorice – organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.175/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
                    La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.176/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea  transmiterii 
dreptului de concesiune  asupra terenurilor  în cotă parte indiviză, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situate în Aleea Florilor nr.8 , înscrise în CF Hunedoara nr. 61063, provenită din 
conversia de pe hârtie a CF nr.816N, nr.cad.961, către actualii proprietari ai apartamentelor nr.6 şi 
nr.7  din imobilul  construit de SC METALCOS SRL Hunedoara pe teren concesionat.   

Hotărârea nr.177/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a terenului în suprafaŃă de 52897,0 mp, 
înregistrat în CF Hunedoara nr.63967, nr.cadastral 63967, necesar promovării investiŃiei 
„Reabilitarea depozitului neconform   Hunedoara”, din proprietatea  Statului Român în proprietatea  
publică  a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.178/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaŃie publică  a  unor terenuri  situate în Aleea Florilor nr.8 din municipiul Hunedoara, aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.179/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  vânzării prin 
licitaŃie publică a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.180/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local al  municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului 
anual de achiziŃii publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.181/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico – economici pentru “Servicii de e-administraŃie în sprijinul cetăŃenilor şi mediului 
de afaceri” în vederea realizării şi depunerii  proiectului “Servicii de e-administraŃie în sprijinul 
cetăŃenilor şi mediului de afaceri” în cadrul Programului OperaŃional Sectorial „Creşterea 
CompetitivităŃii Economice” 2007-2013, precum şi a cheltuielilor legate de proiect. 

Hotărârea nr.182/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  încheierii între 
Municipiului Hunedoara şi Consiliul JudeŃean Hunedoara  a contractului de administrare a imobilului 
„Casa de Cultură” situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr.8, aflat în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara,  în vederea executării lucrărilor de reabilitare a acestui imobil. 

Hotărârea nr.183/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă de 7,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situat în B-dul Dacia intersecŃie cu str. 22 Decembrie  pentru amplasarea unui chioşc 
comercializare îngheŃată. 

Art.1-întrune şte 13 voturi „pentru” şi 7 voturi „ab Ńineri” Balo şin Nicolae, Culcea 
Tudorel, Vasilescu Tatiana, Gyorfi Jeno, Munteanu G igi, Farca ş Ladislau, Chi ş Şerban Ana 
Aurelia). 
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La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii  

Municipiului Hunedoara cu AsociaŃia culturală „DevART”Deva  în vederea  organizării şi desfăşurării 
festivalului de muzică clasică „MuziCastel”, în Municipiul Hunedoara , în perioada 14-16 octombrie 2011. 

Hotărârea nr.184/2011 se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Farcaş 
Ladislau). 

 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 

convenabile  situate în municipiul Hunedoara. 
Hotărârea nr.185/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe de 

necesitate situată în municipiul Hunedoara. 
Hotărârea nr.186/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unor 

locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 
Hotărârea nr.187/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale 
administrativă a persoanelor care ocupă fără titlu apartamentul nr. 47 situat în Hunedoara, str. 
Transilvaniei nr. 3, bl. V6, precum şi a bunurilor existente în apartament.  

Hotărârea nr.188/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 

de atestare a persoanelor fizice care doresc sa obŃină calitatea de administrator de imobile in 
Municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.189/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea criteriilor de 

evaluare a performantelor profesionale individuale pentru personalul de execuŃie si conducere din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.190/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 

parteneriat între MUNICIPIUL HUNEDOARA şi SOCIETATEA NAłIONALĂ DE CRUCEA ROŞIE 
din ROMÂNIA (S.N.C.R.R) - Filiala de Cruce Roşie a judeŃului Hunedoara şi Subfiliala de Cruce 
Roşie Română Hunedoara  (S.C.R.R.). 

Hotărârea nr.191/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului  Hunedoara, pe anul 2011. 

Hotărârea nr.192/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei 

finanŃări rambursabile interne în valoare 11.000.000,00 lei.  
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Hotărârea nr.193/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de 4.000 lei, 

din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea organizării ConferinŃei anuale a SocietăŃii de 
ŞtiinŃe Matematice din România, care va avea loc în municipiul Hunedoara la Facultatea de Inginerie, în 
perioada 29.09.-02.10.2011. 

Hotărârea nr.194/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 

până la 41.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara,  în vederea organizării 
evenimentului aniversar „F.C. Corvinul – 90 ani de existenŃă”. 

Hotărârea nr.195/2011 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Chiş 
Şerban Ana Aurelia). 

 
La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1, alin.3 din 

Hotărârea Consiliului local nr. 148/2011 privind aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2011-2012. 

Hotărârea nr.196/2011 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „ab Ńinere” 
(Chiş Şerban Ana Aurelia, Munteanu Gigi). 

La punctul 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea virărilor de credite 
bugetare în cadrul bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2011 al Serviciului Public Administrația 
Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.197/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 
01.10.2011 – 30.11.2011.  

Hotărârea nr.198/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


